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AFBUD: Karina, Lucas. 

 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

 Velkomst til de nye medlemmer 
Præsentation, samt spisning (17.00-
17.45) 

 

1.  Kort nyt: (17.45-18.05) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  
 

a)   
b) Forberedelse af næste skoleår. Vi er i fuld gang med at lave 
skemaer til de enkelte afdelinger. 
Laura og Lennart har været i tv i fht eksamener og prøver.  
I dag har Lennart været i radio 4 omkring det at der er 
mulighed for at have læseferie på skolerne. 
Der er meget struktur der skal falde på plads, i fht indflytning af 
K-klasserne. Der var besøgsdage i sidste uge- fra K2-K6 
klasserne.  
Vi er rigtig godt tilfredse med K-bygningen og legepladsen. 
Kommende møder – datoer er i fodnote. De kommer til at rulle 
mellem tirsdage og onsdage – se opdateret plan.  
c) Mini sfo er i proces. Der påbegyndes klassedannelse på 
næste mandag, så de er færdige inden sommerferien. 
Der holdes sommerfest den 20/6 for alle børn i SFO. 
d) Aktivitetstasker er på trapperne, og de deles ud efter 
sommerferien sammen med spil nede i mediateket.  
7. årgang ønsker sig nye borde og stole.  
 
 
 

2 Tildelingsmodel (18.05-18.15) 
 

Model 2a. – der blev redegjort for, hvorfor tildelingsmodellen 
har været i høring.  
Der var 3 modeller som udgangspunkt. Det har været drøftet 
og er blevet besluttet, at der skulle laves en model 2a – det 
gør, at de store skoler får godt 166.000 kr. De mellemstore 
skoler mister 33.000 og de helt små skoler får tilført mellem 
165.000 og 325.000 ekstra. Det mangler at blive godkendt i 
byrådet. Vi ser ind i en fremtid, hvor børnetallet falder.  
Denne tildelingsmodel gælder fra 1.1.2025. 
 
 

3. Skole trafik (18.15-18.30) 
 

Det har været en lang og sej kamp. Det har været noget vi har 
arbejdet med i gennem mange år.  
Der kommer flere taxier og biler nu. Ved Gråbølle og p-plads 
ved Kometen. Park og vej har været og se på det – og 
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anerkendt at de godt kan se at det er farlige. De er gået videre 
til politiet med fodregulering ved de to steder. Politiet siger ikke 
god for løsningerne, og derfor har vi fået afslag fra kommunen. 
De mener at der er foranstaltninger nok i fht Gråbølle. Man 
skal benytte det eksisterende fodgængerfelt ved Vestbyen. 
Man må ikke have en skolepatrulje, hvis der ikke er en 
fodregulering. 
Vi har ikke mulighed for at kontakte politiet direkte. Det er ikke 
den rette kommandovej.  
Vi har skrevet til Park og vej, at vi ikke er enig i afgørelsen, og 
bedt dem om hjælp til at løse problemet. Udfordringen ligger 
mest om efterår og vinter, når der er mørkt, 
Håbet havde været, at der kom et fodgængerfelt og en 
skolepatrulje.  
Vi mangler svar på:  

målt lys styrken på Skolegade. 
Lysstyrken på Stationsvej 

Der bør følges op på de mangler vi ikke har fået svar på. Vil 
politiet kunne komme med nogle løsninger til vores 
udfordringer? Er det muligt at bussen kører 10 minutter før? 
Sara og Lennart vil arbejde videre med det. 
 

4 Stærke og inkluderende fællesskaber 
– ifht høringssvars og pædagogiske 
retning.  
Fremadrettet -  
Princip for inklusion – til styrkelse for 
forældrenes og skolens opfattelse af, 
hvad inklusion er – og hvordan det ser 
ud i virkeligheden. Jf. Stærke 
inkluderende fællesskaber. (18.30-19.10) 
 

Nyhedsbrevet gennemgik de 15 punkter, som blev bestemt 
igennem i byrådet. 
Det eneste krav er, at vi skal have en mellemforms klasse i 0. 
Vi skal have uddannet vores inklusionsvejleder. 
Vi skal have skabt et inklusionsteam. 
Brugen af CPP ressourcen laves i samarbejde mellem 
ledelsen og CPP personerne.  
Hvis vi ønsker flere mellemformer, skal det tages ud fra 
skolens inklusionsmidler. 
Det er et krav, at man bekender sig til det børnesyn som 
stærke inkluderende fællesskaber bygger på.  
Vi skal iværksætte EUD light i 5.-7. klasse 
Vi er med i Samstem, som handler om at udbrede kendskabet 
til erhvervslivet.  
Juniormester lærer. Praktikker til dem der går i 8. og 9. klasse. 
Fast teamtid hver uge. Ledelsen skal kunne deltage tættere 
på.  
Der skal være et ordentligt tilsyn. 
Der skal være en voksen i lokalet, når der ringer ind i fra 
frikvarteret. 
Omsorgssamtaler – vi har vores princip, for fravær.  
Ledelsen skal danne reflekterende teams på tværs af 
kommunen. Den 4/7 skal ledelsen på kursus i pæd analyse.  
Der vil blive udarbejdet nyhedsbreve.  
Der skal uddannes inklusions vejledere. 
Der skal udarbejdes en ny visitationsstrategi.  
Den økonomiske ramme gælder fortsat – hvis der er penge i 
overskud fra strukturdebatten, skal den bruges til det 
specialiserede område – mellemformer. 
CPP mangler 2 psykologer og en inklusionskonsulent- der 
søges fonde til at betale disse tre stillinger. 
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Det hele skal evalueres til maj 2025. 
Har der været reaktioner på nyhedsbrevene fra forældrene? 
Hvornår skal forældrene informeres.  
 
 

5 K-klasse hus – proces, indvielse den 
15/8 kl. 10-11 (19.10-19.25) 

Der bliver indvielse af K-klasse huset den 15/8 kl. 10-11. 
Legepladsen er færdig. Der mangler forsat en låge.  
Processerne har kørt rigtig godt.  
Der planlægges flytning på torsdag og fredag, og der de første 
25 yngste børn vil være der fra på mandag den 3/6.  
Pedellen har gjort en kæmpe indsats for at dette her skal 
kunne lykkes.  
Alt personalet følger med, hvilket kan give ro for børn og 
forældre.  

6. Eventuelt (19.25-19.40) 
 

Niels Peter – princip filer skal afleveres samt powerpoint til 
forældremøderne. Det afleveres til ledelsen. 
K-klassernes åersonale er inviteret til sommerfrokost den 28/6, 
men de afholderes deres egen sommerfest.  
Info om et skolebestyrelseskursus i september – her ønsker 
man at deltage. 
 

7. Info fra skolebestyrelsen til forældre. 
(19.40-19.50) 
 

• Skoletrafik afslag – vi arbejder videre. 

• K-klassehuset bliver taget i brug og indvielse 

• Stærke inkluderende fællesskaber. 

• Sommerfest i SFO den 20/6 

8.  Punkter til næste møde  
 

• Valg af formand og næstformand. 

• Hvad består skolebestyrelsesarbejdet af? 

• Høring af budget 2025 

• Principper for fremtidig 7 årgang – hvis der ikke 
kommer tre spor. 

• Høring af digitaliseringsstrategi. 
 

 

 

 

Vi begynder med at spise sammen! 


